

6D4N 东京/镰仓市/箱根町 + 东京迪士尼海洋

TOKYO / KAMAKURA / HAKONE + TOKYO DISNEYSEA

Tour Code: JRB-6









行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





D1 DEPARTURE 7 TOKYO (MOB)

☑ Check in hotel

D2 TOKYO

(B/L/D)

- ☑ Senso-Ji (Asakusa Kannon Temple)
- ☑ Nakamise-dori Shopping Street
- ☑ Kimono Experience
- ☑ Shinjuku Tokyu Kabuki-Cho Tower

TOKYO A KAMAKURA A HAKONE TOKYO (B/L/D)

- ☑ Kamakura Komachi-dori Street
- ☑ Lake Ashi
- ☑ Hakone Shrine
- ☑ Owakudani

D4 TOKYO

(B/-/-)

☑ Tokyo DisneySea (With Fireworks Show)

TOKYO ₹ DEPARTURE

- ☑ Small World Miniature Museum
- ☑ Diver City Tokyo Plaza (Gundam Statue)

D6 ARRIVAL

(MOB)



√ 4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Seafood Hotpot
- ★ Pork Cutlet Rice
- ★ Yakiniku Set
- ★ Grilled Fish + Chanko Hotpot

TOURIST ATTRACTIONS:

TOKYO

- ◆ Shinjuku Tokyu Kabuki-Cho Tower Born in Shinjuku Kabuki-Cho,Shinjuku, Japan's largest hotel and entertainment complex tower. The height is about 225m. Hotels, cinema, theater, live hall.
- ◆ Small World Miniature Museum It is an Asian large-scale miniature museum with a total area of 7,000 square meters. Once you pass through the tunnel, the miniature world awaits you. The story unfolds with the people and vehicles coming and going. It is a place you can keep searching for. Here, there, wherever you look. It is full of little surprises that make you exclaim, "Found it!"
- ◆ Diver City Tokyo Plaza is a popular shopping and entertainment complex in Odaiba, Tokyo. It's known for its Gundam statue, shops, diverse dining options, and family-friendly attractions. It's a vibrant destination for shopping, dining, and exploring in the Odaiba area of Tokyo.

KAMAKURA

- Kamakura Komachi-dori street Fashionable street in the middle of an ancient city. Kamakura Komachi-dori Street is a peculiar strip of modernity in the center of an ancient city, where trendy boutiques, gourmet cuisine, and a timeless ambience rub shoulders.
- ◆ Tsurugaoka Hachimangū Fashis the most important Shinto shrine in the city of Kamakura, Kanagawa Prefecture, Japan. The shrine is a cultural center of the city of Kamakura and serves as the venue of many of its most important festivals with two museums.

HAKONE

◆ Owakudani - is one of most famous viewpoints in Hakone, where you can observe the intense volcanic activity from up close. It is said that this place came to be thanks to a phreatic eruption and pyroclastic flow that occurred almost 3000 years ago. The peculiar sulfur smell that spreads throughout the area was the reason behind its second name from the past, Jigokudani (Hell Valley).





HOTEL (4 NIGHTS)

- ✓ JAL City Tokyo Toyosu Hotel or similar class
- ✓ Sheraton Grande Tokyo Bay Hotel or similar class

x 3 Nights

x 1 Night





精简行程

第一天 启程 才 东京

(机上用餐)

☑ 入住酒店

东京

(早/午/晚)

- ☑ 浅草雷门观音寺
- ☑ 仲见世商店街
- ☑ 和服体验
- ☑ 新宿东急歌舞伎町塔

第三天

东京 🖨 镰仓市 🖨 箱根町

- ☑ 镰仓小町通商店街
- ☑ 鹤冈八幡宫
- ☑ 芦之湖
- ☑ 箱根神社
- ☑ 大涌谷

新典 东京

(早/-/-

☑ 东京迪士尼海洋(欣赏烟花表演)

第五天

东京 🛪 回程

(早/午/晚)

- ☑ 东京迷你世界博物馆
- ☑ 台场购物广场 (大独角兽高达模型)

第六天

抵达

(机上用餐)



✓ 4早餐/3午餐/3晚餐

风味餐:

- ★ 海鲜火锅
- ★ 日式猪扒饭
- ★ 日式烤肉套餐
- ★ 烤鱼+相扑火锅

观光景点:

东京

- ◆ 新宿东急歌舞伎町塔 是2023最新的东京旅游景点,也是新宿新地标, 2023/4/14开幕。 其为楼高约225米,建筑地上有48层,地下有5层,拥有商 场、饭店、剧场、电影院、更有24小时营业的饮食横丁,延续歌舞伎町不夜 城的传统。
- ◆ 东京迷你世界博物馆 是亚洲大型微型博物馆,总面积达7,000平方米。一旦您通过隧道,迷您世界就在等着您。故事随着往来的人们和车辆而展开。这是一个您可以去不停寻找的地方。在这里,在那里,在任何您看到的地方。它充满了让您情不自禁的说:"找到了!"的小惊喜。
- ◆ **台场购物广场** 是位于东京台场的知名购物和娱乐综合体。以其高达雕像、 商店、多样餐饮选择和适合家庭的娱乐项目而闻名。这是东京台场地区充满 活力的购物、美食和探索目的地。

镰仓市

- ◆ 镰仓小町通商店街 逛街吃美食、参拜古色古香的鹤冈八幡宫,来镰仓旅游,一定会到镰仓车站前的小町通商店街逛街吃美食,这边是镰仓最热闹的一条商店街
- ◆ **鹤冈八幡宮** 是位于日本神奈川县镰仓市雪之下(日语:雪ノ下)的神社。 旧社格为国币中社(现神社本厅的別表神社)。武家源氏、镰仓武士守护神 。也称作镰仓八幡宫。

箱根町

◆ 大桶谷 - 为300年前火山爆发的火山口,每当起风时,带着硫磺味的浓烟弥漫期间时,形成特殊景观。登上山顶,有用火山温泉煮熟的「黑鸡蛋」,据日本人说吃一个可长寿7年。





酒店住宿(4晚)

- ✓ 东京丰洲JAL城酒店或同级
- ✓ 东京湾喜来登大酒店或同级

x 3 晚

x1晚

General Information

· 日本 JAPAN ·

| 货币 Currency | Japanese Yen - JPY 日元 - JPY | 信用卡 Credit Card | | 在日本都能通行 are used widely in Japan |
|------------------------|--|------------------------------|--|--|
| 货币兑换率 Exchange Rate | 100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 'Subject to currency of the day' '以当天[率] | 拨号代码 Dial Code | Japan 日本 | : +81 : +81 |
| 电压 Voltage | Voltage - almost always 100 V 电压 - 100 伏特 | 插座 Power Socket | | · 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin · 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin |
| 时差 Time Different | Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本 标准时差快 马来西亚 时间1小时 | 行李托运 Luggage Allowance | not more than than 7 kg. | al are entitled to check in 1 luggage of 20kg and a hand carry bag not more 一件不超过7公斤的手提行李上机,以 超过20公斤。 |
| 气候 Weather | Spring 春季 Summe 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to A 20℃ - 6℃ 28℃ - 1 | 9 .ug S | Autumn 秋季 月-11月 Sep to Nov 5℃-10℃ | Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C *Subject to weather of the day* *以当天气报告为准* |
| 飞机型号 Aircraft Type | A330 | | | |
| Departure Da | nto: | Flight: | | |
| 出发日期: | aic. | 航班行程: | | |
| Tour Fare: 团费: | | Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 | | |
| Tipping: 小费: | | Agent Collection 旅行社代收费: | Fee: | |
| Visa: 签证: | | Travel Insurance: 旅行保险: | | |
| | | TOTAL: 总数: | | |
| | GD Partner: | | | |

